
entrevista septiembre '07 

per saber què passa amb els 
diners dels ciutadans. 

Sigui realista, s'esperava els 
resultats de les eleccions? 
No. Puc entendre el cabreig de la 
gent i que no hagi anat a votar, i 
crec que això ens ha pequdicat. 
0 no hem sabut transmetre el 
missatge o la gent està tan 
enfadada que ja li és igual. La 
nostra expectativa estava entre 4 
1 5 regidors. Volíem mantenir els 
2 que tenia cada partit de la 
coalició. 

Fa quatre anys l'Entesa es 
presentava com una 
alternativa al PSC. La seva 
desfeta ha pogut desorientar 
l'electorat? 
Quan es va fer l'Entesa, que va 
generar moltes il·lusions i 
expectatives, va ser un bloc per 
oposició a Montserrat Tura. 
Reconec que una aliança de tres 
partits és difícil, i més amb 
independents per dins, i això ha 
provocat un cansament i 
desgast. Els dos primers anys, el 
debat va ser Entesa sí, Entesa 
no, i s'hauria d'haver apostat 
per fer \ma feina més positiva. 
Potser els molletans no han vist 
els resultats de l'Entesa i, en no 
renovar-se, s'han volgut quedar 
a casa. Ens ha coincidit el 
trencament de l'Entesa i la gran 
abstenció, però a altres 

municipis no s'ha trencat cap 
Entesa i també hi ha hagut 
^s tenc ió . 

El vot en blanc que 
demanaven els independents 
de l'Entesa els ha peijudicat? 
Els que ho proclamaven s'han 
fet notar i ens han peijudicat, ja 
era la seva intenció. Però jo els 
demano una reflexió profunda 
perquè potser gràcies a ells hi ha 
aquesta majoria absoluta. 

Es podria repetir TEntesa en 
un futur? 
No, almenys amb Iniciativa. 
L'experiència no ha estat bona 
perquè ens ha fet perdre moltes 
energies. Apostem per la coalició 
amb EUiA i estem oberts a tots 
els independents que es vulguin 

"L'experiència 
de l'Entesa va 
ser dolenta 
per Iniciativa 

sumar al projecte. 

Com valora el moment actual 
d'aquesta coalició amb EUiA? 
Hem deixat enrere assumptes del 
passat, i durant la campanya 
hem volgut crear bon ambient i 
s'ha aconseguit. Hi ha una base 
de gent amb ganes de treballar. 
Auguro continuïtat. 

Difícil fer oposició a una 
majoria absoluta? 
Ens hem distribuït els temes per 
grups a banda dels tres regidors. 
Veig molt difícil fer-nos sentir i 
cal fer un doble esforç per tenir 
presència a tot arreu. Volem 
marcar-nos dos o tres objectius 
del programa per any i 
aconseguir-los. 
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